



STYREMØTE NR. 10/23, 21.11.2023 – REFERAT

Møte i Fotballstova

Til stades: Nina Sleen, Kjetil Skulstad, Linda Heidenreich-Riis, Roger Matre, Mika Visti, Aud Litlabø. Ikkje tilstades: Jarand Helland

Sak 1/23 Godkjenning av innkalling, sakliste og referat frå møte 09/23, samt vedtak gjort i mellomperioden.

Vedteke.

Sak 2/23 Status administrasjon og økonomi (orienteringssaker)

Adm. informasjon frå dagleg leiar:

- Må ha eit møte angående Putte 2024 med overlapp med Einar, styret meiner denne oppgåva skal ligge mot administrasjonen Møte satt opp: Tirsdag 28/11 kl 20 (Nina kallar inn dei aktuelle)
- NEMUS – må ha ein gjennomgang av korleis det vert i 2024, i plan så står det at alle skal gjennom forsikring FØR fysio/kiropraktor.
- Litt sjukdom denne perioden
- Møter angående samarbeida mellom klubbane, presentasjon for laga i klubbane
- Fotballdag gjennomført, ca 70 stk deltok
- Fleire digitale møter
- Sponsor-møter
- Roger sjukemeldt i minst to veker etter operasjon 30/11
- Bør opprettast ei anleggsgruppe som kan jobba mot tak/hall, vedlikehald av det me allereie har av bygg/banar. Få satt opp ei prioriteringsliste.

Økonomi:

- Ein gjennomgang av økonomi vart gjort på møtet.
 - Må ha eit møte rundt dame-og herre budsjett for neste år
- AKSJON:** Mika må komme med eit tidspunkt som passar

Sjå elles økonomi-vedlegg.

Kvalitetsklubb:

- Møte på mandag i veke 48 angående resertifisering, ref sak 10-06

Sport:

- Damelaget rykka ned. Herrelag sikra plass i 3 div til neste år

Årshjul:

- Ok

- Sak 3/23** **Romjulscup**
- Robin gjennomfører denne i år
- Sak 4/23** **3v3 bane**
- Har fått tilskudd til ein bane, men bør kjøpe to
- I neste omgang må ein søke utstyrsmidler, som dekker 1/3 av heile summen. I så tilfelle vil det koste klubben 18 000 kr for to banar (ref. Roger)
- Sak 5/23** **Kvalitetsklubb-besvarelse, styrepunkt**
- Ref. punkt 2 «Kvalitetsklubb» - skal ha møte for å gjennomgå dokumenta ifm. resertifisering neste år
- Prosess mot dokument og struktur
- Styremedlemma bedt om å gjennomgå punkta som ligg mot dei før møtet
- Sak 6/23** **Kontrakter trenar/lagleiar**
- Må vera konsekvent over kven som har signert FØR sesongstart -24, og få inn dei som eventuelt manglar.
- Sak 7/23** **Evt**
Ingen saker

Oppsatt nytt styremøte: 18.12.23 kl 1830. Nye saker må sendast til Linda seinast 3 dagar før styremøtet.

21.11.2023

Nina Sleen

Linda Heidenreich-Riis

Kjetil Skulstad

Mika Visti

Aud Litlabø

William Rafdal